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@provinciegroningen.ni];SARA @ provinciegroningen.nlj;

1.24] 1. rovinciegroningen.nl]; 1.2 a 1. @provinciegroningen.nl]
Cc: Koopmans Johan @provinciegroningen.nl]
From:

Sent: Thur 11/3/2016 2:39:48 PM

Subject: beoordeling voorstel op FO? FW: Weer bijeenkomen
2016-11-03 kennis over de ondergrond.docx

Dames, heren,

lk zit kennelijk bij van de GBB in de mailing loop want krijg bijgaande info toe gemaild. Nu is mij de historie van een

Monitoring begeleidingscommissie niet echt bekend.

Er wordt wel gevraagd wat wij van het bijgaande voorstel vinden. Op het FO brengen?? Zorgen jullie hiervoor?

Mvg,

bericht-----

EXED)ERE| hanze ni]rernovember 2016 2:19

@groninger-bodem-bewegin
1.2 shell.

iEIRAE @ gmail.com> (JEREE@ gmail.com); J.

@groninger-bodem-beweging.nl); Alders, J.G.M. (Hans)

Onderwerp: RE: Weer bijeenkomen

Nu met bijlage....

bericht-----

EE1.2e

@minez.nl>; @tno.nl;
roningen.nl; 1. @knmi.nl;

2

@wing.nl) <ERE@wing.nl>;
@nationaalcoordinatorgroningen.nl>; Elk EREAE - - - <5.1.2 mhmbscom> ( @amail.com)

gmail.com>

HEE cgroninger--bodem-beweging.nl>; 5.1.2e Al © groninger-bodem-beweging.nl)

Rsronngerbodem-beweging.nl>; Alders, J.G.M. (Hans) = 5.1. @nationaalcoordinatorgroningen.nl>
Onderwerp: Weer bijeenkomen

Beste mensen,

Naar aanleiding van het gesprek met Jan van Elk tijdens de BuildinG bijeenkomst van gisteren het volgende:

Een behoorlijke tijd geleden kwam de Monitoringbegeleidingcommissie voor het laatst bij elkaar.

Leden
ven deze commissie:

: (GBB)

(Gemeente Groningen)
e

Veiligheidsregio)

Aan tafel bij deze begeleidingscommissie zitten:

. SodM (2 afgevaardigden)

. NAM (5 afgevaardigden)

. KNMI (1 afgevaardigde)

. TNO (1 afgevaardigde)

Als commissie zijn wij sinds dien zoekende naar een goede vorm en inhoud voor deze commissie.

Een paar tussentijdse pogingen tot revitalisering bloedden dood.

Een maand of 6 geleden pleitte ik bij de NCG voor het oprichten van een Kenniscentrum Ondergrond (lees bijlage)

Ik heb hier nadien een aantal gesprekken met de NCG gevoerd, maar merkte als snel dat er eigenlijk al een Kennistafel is waar EZ en

SodM te scepter zwaaien. En daar geen kenniscentrum bij past.
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Toch denk ik dat het zeer goed zou zijn wanneer er een vorm wordt gecreéerd waarin zowel de bevolking (vertegenwoordigd door de

GBB), als onafhankelijke experts op het gebied van de bodem en de ondergrond, als de (technische) partijen die te maken hebben met de

gaswinning, zitting hebben. Hier kunnen burger, onathankelijke experts en de (technische) gaswinningpartijen om tafel om elkaar te

bevragen over gaswinning, bodembeweging en de gevolgen bovengronds. Niet met de intentie om elkaar te be- of veroordelen maar met

de intentie om het wederzijdse vertrouwen weer op te bouwen. Dat dit niet gebeurt door op elkaar ‘mooie grote blauwe ogen’ te

vertrouwen zal niemand meer vreemd vinden.

Wat is hier voor nodig? Voor beide ‘kanten’.

Participatie: GBB, TNO, KNMI, SodM, NAM, NCG, Provincie Groningen, lid Kennistafel Ondergrond, Stad Groningen, onathankelijke

experts (de club moet mijn inziens niet groter worden; maar wel de mogelijkheid tot het uithodigen van gasten)
Tijd: 2,5 uur per sessie. 1 keer per kwartaal (of meer wanneer gewenst)
Ruimte: Assen, Stad of Loppersum (is om het even)
Geld: voor uitvoeren onderzoek en valideren onderzoek

2:

Met een open mind elkaar tegemoet treden Van het hart geen moordkuil maken Echt luisteren naar de ander

(dit lijken allemaal open deuren, maar in de praktijk....)

3

Zorgen dat bestaande data goed kan worden gevonden Zorgen dat afgeronde onderzoeken inzichtelijk worden gemaakt voor de ‘leek’.

Valorisatiemogelijkheden van de onderzoeken Zorgen dat over lopende onderzoeken wordt gecommuniceerd Vraagarticulatie

(onderzoeksvragen) mede door GBB en onafthankelijke expert Daadwerkelijk onderzoek n.a.v. de vraagarticulatie van de GBB of

onafhankelik experts Etc.

Voorlopig hoeft dit illustere gezelschap geen naam te hebben en kunnen de eerste bijeenkomsten als een soort 'benen op tafel' (BOT)
sessies organiseren. De GBB wil in eerste instantie de bijeenkomsten wel organiseren de concept agenda opstellen. Dit heeft zij in het

verleden ook een al eens gedaan. Ook zal de GBB, wanneer groen licht, met de NCG in conclaaf treden over de toekomstige

organisatievorm en natuurlijk over de benodigde financién.

Ik stel voor dat het eerste BOT-overleg ergens eind november, begin december plaatsvindt.

Graag hoor ik wat jullie van bovengenoemde voorstel vinden.

i
groet,

Ps.

. Natuurlijk kunnen het meet- en monitoringsplan en het meet- en monitoringsprotocol (voorheen borgingsprotocol), die betrekking
hebben op het meten en monitoren ook worden meegenomen als agendapunten bij deze bijeenkomsten..
. Het

Voorzitter ai GBB
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